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Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 94 .§-ának (1) bekezdése alapján írásbeli kérdést intézek dr . Medgyessy Péter
miniszterelnök úrhoz :

Tisztelt Miniszterelnök úr !

A Polgári Kormány a PHARE Programok keretében megalkotta, majd a Bizottsággal
elfogadtatta a pályázat előkészítés koncepcióját. A biztosított keret azt a célt szolgálta volna,
hogy még az előcsatlakozási időszakban legyen anyagi fedezet a pályázatok kidolgozására
annak érdekében, hogy a Strukturális Alapok keretében már 2oo4 . Május ol-től értékelhető
pályázatokat tudjunk benyújtani . A mindenki által elismert elvet a gyakorlatban nem sikerült
megvalósítani, mert május ol-re nem készült el egyetlen pályázat sem . A tendernyertes
pályázatkészítő cégekkel a szerződéskötés is húzódott, és legtöbb esetben a munkát még a mai
napig sem kezdték el . A bevont alvállalkozók, akiknek a tényleges munkát el kellene végezni,
ezért megalázóan kevés díjazást kapnának, amiért sem az időben történő teljesítés, sem a
színvonalas munka nem várható el .

A pályázat előkészítés egyébként helyes elvére hivatkozva, és a PEA I. hiányosságait is

belátva történt döntés a PEA II . elindításáról, amivel kapcsolatban információhoz szinte
egyáltalán nem jutott a szakmai közvélemény . Ezért engedje meg, hogy kérdéseimet ezzel
kapcsolatban feltegyem :

Milyen összegben biztosított forrásokat a PEA H-re a kormány és melyik tárca fedezi a
költségeket ?

Milyen eljárás keretében lehet a PEA II. forrásaihoz hozzájutni, kik lehetnek a
jogosultak ?

Igaz-e, hogy a PEA II . nagy részét leosztották a Regionális Fejlesztési Holdingnak, az
a pénz egy részét továbbosztotta a Regionális Fejlesztési Ügynökségeknek, majd a

Mi lett a sorsa a PEA 11-nek ?

omZ699YO169 WOWS

ir®Mihya im : ,,

	

/0 ?a
9r ozott. 2004 AUG 0 4.

ÍRÁSBELI KÉRDÉS



Regionális Fejlesztési Ügynökségek a megkapott összeg egy hányadáért kívánják
megrendeli a projekteket a tényleges projektíró szervezetektől?

Igaz-e, hogy valójában a PEA II . keret nagyobb hányadát ilyen módon a Regionális
Fejlesztési Holding rezsiköltségei fedezésére használják fel ?

Melyik regionális Operatív Programba várnak pályázat felkészítést a PEA II .
keretében ?

Hogyan történik a projekt előkészítés? Eleve kijelölik a kidolgozandó projekteket,
vagy régionként ötleteket kérnek, vagy a javasolt projekteket rangsorolják ?

Mikorra várható az első projekt elkészülte a PEA II . keretében ?

Szíves válaszát előre is köszönöm .

Budapest, 2oo4 . augusztus o3 .
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